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	Welcome to the Venturis website, a true connection platform between investors. Sign up now to have privileged access to investment solutions offered regularly by Venturis.
Venturis
Offering top-of-the-line investment solutions. Sharing the most promising business opportunities. In Portugal. In the world. Always first-rate.
Real Estate
Home in São Miguel dos Arcos
Sun and sea in your home
Built by the owner as a personal project, this house stands out for its architecture, size, attention to detail, superior finishings and above all how it is swept away by sun and captivated by the sea.
As part of a gated community with just 11 premium homes, this 3-story house in Oeiras is a perfect getaway with easy transportation access to Lisbon.
Loft 46
Light, Sophistication and Art
The work of award-winning architects Mafalda Batalha and Victor Enes, Loft 46 is the largest unit in the Lisboa Loft condominium.
A sophisticated union of two separate lofts has created an exceptional area of 683.06 m², further enhancing the dimension of the extraordinary light from the enormous 4-metre high windows and from a foyer creating a skylight effect. In brief, an exercise in sophistication, inspired by light and creating a singular work of art.

	Добро пожаловать на сайт Venturis, истинную платформу связи между инвесторами. Зарегистрируйтесь прямо сейчас, чтобы иметь привилегированный доступ к инвестиционным решениям, регулярно предлагаемым Venturis. 

Venturis 

Предлагает первоклассные инвестиционные решения. Совместное использование наиболее перспективных возможностей для бизнеса. В Португалии. В мире. Всегда высшего класса. 

Недвижимость 

Дом в Сан-Мигел-дус- Аркос

Солнце и море в вашем доме.

Созданный владельцем как личный проект, этот дом выделяется своей архитектурой, размером, вниманием к деталям, превосходной отделкой и, прежде всего, тем, как его освещает солнце и пленит море. Будучи в рамках закрытого сообщества всего из 11 домов премиум-класса, этот 3-этажный дом в Оэйрас является идеальным местом для отдыха с удобным транспортным сообщением с Лиссабоном. 

Лофт 46 

Свет, утонченность и искусство 

Работа удостоенных наградами архитекторов Мафальда Баталья и Виктора Энеса, Лофт 46, является крупнейшей частью в кондоминиуме Lisboa Loft. 

Сложное объединение двух отдельных чердаков создало исключительное пространство в 683,06 м², кроме того увеличивая размер необычайным светом от огромных 4-метровых окон и из фойе, создавая эффект стеклянной крыши. Вкратце, использование утонченности, вдохновленное светом, и создание особого произведения искусства.


